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PROTOKOŁ NR 108/2006 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego 

w dniu 04 maja 2006r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków komisji /nieobecny J. Bejnarowicz/ 
 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Modernizacja oświetlenia ulicznego gminy, 
4. Sprawy bieżące 

 
 
Ad 1 -  2 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 3 
 
Całkowity koszt modernizacji oświetlenia na terenie gminy to 834.72 zł – brutto. Za 2005 rok 
wykonanie energia + konserwacja zamknęła się kwotą 289.661 zł. 
Z wyliczeń kosztów kalkulacyjnych wynika, że przez 7 lat Gmina będzie musiała płacić 
rocznie 282.384 zł. Jest to kwota łączna modernizacji i kosztów kredytu przez 7 lat. 
 
 
 
               ROCZNE KOSZTY KALKULACJJ                        WYKONANIE 2005  
 

Konserwacja 2.588 x 12 m-cy    =  31.056                      § 4270     69.541  - dodatkowo 
 
                      9.938 x 12 m-cy   = 119.256                      § 4260    220.120 – kwota w budżecie 
 

              
             12.526 x 12 m-cy  = 150.312                                   Suma 289.661 - łącznie 
            220.120 – 40%       = 132.072 

 
              Ogółem:                         282.387  
 
 
Ogólna ilość punktów świetlnych  to 647 szt. czyli o 15 sztuk więcej niż istnieje. 
Borzęcino             + 1 sztuka przy bloku Nr 30 
Budowo                 + 1 sztuka przy drodze brukowej  
Dobieszewo           + 1 sztuka 
Dobra                     + 1 sztuka przy przystanku 
Gałęzów                 + 1 sztuka  
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Motarzyno                + 2 sztuka na osiedlu i dojście do Sali gimnastycznej 
Dębnica Kasz. ul. Podgórna  + 7 sztuk 
ul. Leśna, Kolejowa     + 1 sztuka 
ul. Lipowa                   - dodatkowo koło lasu 
Ochodza                      + 1 sztuka 
 
 Umowa z Energa Słupsk nie została jeszcze podpisana ze względu na zmiany jakie 
chce ponownie wprowadzić wykonawca. Wiąże się to ze zwyżką ceny miedzi na rynku. 
Inwestycja ta była by wyższa kwotowo o około 90 tys. zł. Mają się odbyć jeszcze negocjacje 
tej kwoty z Gminą. Jaki będzie wynik rozmów nie można tego przewidzieć jak także tego 
kiedy ostatecznie zostanie podpisana umowa. 
 
Na tym protokoł zakończono. 
                                                                                                      Przewodnicz ąca 
                                                                                        Komisji Budownictwa, Rolnictwa  
                                                                                              i Rozwoju Gospodarczego  
                                              
                                                                                                   / -/ Urszula Rączka 

 


